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> Sadık AYDIN 2'de

VAKFIKEBÝR GENÇLÝK MERKEZÝ BÖLGENÝN YILDIZI
Vakfıkebir Mustafa Turupçu Gençlik Merkezi, okulların tatil olmasıyla birlikte gençlerin zararlı alışkanlıklar
kazanmasını önlemek amacıyla harıl harıl çalışıyor. Mutlaka her genç için bir spor dalı vardır.

akfıkebir Mustafa 

VTurupçu Gençlik 
Merkezi, okulların 

tatil olmasıyla birlikte 
gençlerin zararlı 
alışkanlıklar 
kazanmasını önlemek 
amacıyla harıl harıl 
çalışıyor. Mutlaka her 
genç için bir spor dalı 
vardır. Adeta bölgenin 
parlayan yıldızı olan 
Vakfıkebir Gençlik 
merkezinde dur durak 
yok. 

UNUTMADIK, UNUTMAYACAÐIZ VE UNUTTURMAYACAÐIZ

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü'nde Vakfıkebir'de gerçekleştirilen kutlamalar Hükümet Konağı önünde yapıldı.

V
akfıkebir Hükümet 
Konağı önünde 
düzenlenen tören ile 

FETÖ terör örgütünün 15 
Temmuz 2016 yılında 
darbe girişimi gecesi 
tarihte eşine az 
rastlanacak direniş örneği 
sergileyen Türk milleti, 
ülkenin istiklaline ve 
istikbaline bir kez daha 
sahip çıktı. Darbe 
girişiminin yıl dönümünde 
şehitleri anmak için bugün 
Vakfıkebir ve ülkenin her 

noktasında etkinlikler 
düzenlendi.
“UNUTMADIK,  
UNUTMAYACAĞIZ VE 
UNUTTURMAYACAĞIZ”
FETÖ'nün 15 Temmuz 
2016'daki hain darbe 
girişiminde birlik ve 
beraberliğin sembolü olan 
selalar 253 şehidimizin 
anısına Türkiye'deki tüm 
camilerde yeniden 
yükseldi. Darbe girişiminin 
7. Yıl dönümünde eş 
zamanlı olarak saat 

00.13'te camilerde sela 
okundu. Tüm illerde ve 
yaklaşık 90 bin camide, 15 
Temmuz 2016'da darbe 
girişimini engellemeye 
çalışırken şehit olan 
vatandaşlar için okundu. 
15 Temmuz demokrasi ve 
milli birlik günü dolayısıyla 
Vakfıkebir'de çeşitli 
faaliyetlerle kutlandı. 
Kutlamalar gece fener 
alayı ile başlayarak 
Hükümet Konağı Önünde 
düzenlenen törende Saygı 

Duruşu ve İstiklal 
Marşımızın okunmasıyla 
başladı. Çeşitli slayt 
gösterileri, İmam Hatip Ali 
Osman Birinci tarafından 
okunan Kur-an'ı Kerim, İlçe 
Müftlüğü Müdürü Halil 
Güneş'in duası ve 
öğrenciler tarafından 
okunan şiirlerle birlikte 
Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta 
ve İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan da birer 
konuşma yaptı. > Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

AKÇAABAT'TA BÝLARDO TURNUVASININ
KAZANANLARI BELLÝ OLDU 
Akçaabat Belediyesi tarafından düzenlenen Bilardo Turnuvası sona erdi; kazananlar belli oldu. 

Toplamda 50 sporcunun katıldığı ve 70 müsabakanın gerçekleştirildiği Bilardo 
Turnuvası bir hafta sürdü. 

> Alper Özkan KARAGÖL 3'de

EMEKLÝYE BÝR DAMLA ZAM YAPTILAR
KEPÇEYLE GERÝ ALDILAR
İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, emeklilere yapılana %25'lik zammı sert bir şekilde eleştirdi.

eçtiğimiz gün 

Gmemur ve emekli 
maaş zam oranları 

belli oldu. Yeni oranlarla 
birlikte en düşük memur 
maaşı 22 bin lira seviyesine 
çıkarken, en düşük emekli 
maaşı 7500 seviyelerinde 
kaldı. En düşük memur 
emeklisi maaşı ise 9876 lira 
olarak belirlendi. Yapılan bu 
zammın ardından ülke 
genelinde emekliler ve 
emekli derneklerinden 
gelen tepkiler çığ gibi 
büyüyor. Konuyla alakalı 
açıklama yapan İYİ Parti 
Trabzon Milletvekili Yavuz 
Aydın, yapılan %25'lik 
zammı sert bir şekilde 
eleştirdi ve 7500 lira 
geçinmenin imkansız 
olduğunu vurguladı. > Sadık AYDIN 3'de
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Alper Özkan KARAGÖL

15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü'nde Vakfıkebir'de gerçekleştirilen kutlamalar Hükümet Konağı önünde yapıldı.

VAKFIKEBİR GENÇLİK MERKEZİ BÖLGENİN YILDIZI
Vakfıkebir Mustafa Turupçu Gençlik Merkezi, okulların tatil olmasıyla birlikte gençlerin zararlı alışkanlıklar
kazanmasını önlemek amacıyla harıl harıl çalışıyor. Mutlaka her genç için bir spor dalı vardır.

akfıkebir Mustafa 

VTurupçu Gençlik Merkezi, 
okulların tatil olmasıyla 

birlikte gençlerin zararlı 
alışkanlıklar kazanmasını 
önlemek amacıyla harıl harıl 
çalışıyor. Mutlaka her genç için 
bir spor dalı vardır. Adeta 
bölgenin parlayan yıldızı olan 
Vakfıkebir Gençlik merkezinde 
dur durak yok. 
Vakfıkebir Mustafa Turupçu 

Gençlik merkezinden yapılan 
açıklamada, önceliğimiz 
gençlerin zararlı alışkanlıklardan 
korunması ve hareketsiz 
yaşamdan uzaklaştırmak 
olduğunu belirttiler. Özellikle yaz 
aylarında ilçemize dışarıdan 
gelen gurbetçilerimiz ve yerli 
gençlerimizi kaynaştırmak için 
yaz spor faaliyetlerimize hız 
vermiş durumdayız. Her genç 
için mutlaka sevdiği ve 

beğendiği bir spor dalı vardır.  
Onun için hizmette sınır yok 
felsefesiyle elimizden gelenin 
fazlasını yapma gayretindeyiz. 
Her gün mutlaka bir faaliyetimiz 
var.
“YAPILAN FAALİYETLER”
Yapılan faaliyetleri şu şekilde 
sıralayabiliriz; Gençlik ve Spor 
Bakanlığı tarafından geleneksel 
olarak devam eden GSB Spor 
Okulları projesi kapsamında 

yüzme eğitimleri Vakfıkebir 
Mustafa Turupçu Gençlik 
Merkezi önüne kurulan seyyar 
yüzme yavuzunda başladı. 
Vakfıkebir Gençlik ve Spor İlçe 
Müdürlüğü Özel bireylerimizle 
mutlu çarşamba etkinliği Gençlik 
Merkezi bahçesinde yapıldı. 
Vakfıkebir Gençlik ve Spor İlçe 
Müdürlüğü, Vakfıkebir 
Belediyesi işbirliği ile Yaz Spor 
Okulları Voleybol çalışmaları da 

başladı. Vakfıkebir Gençlik ve 
Spor müdürlüğü öncülüğünde 
3x3 basketbol turnuvası 
düzenlendi. Turnuva için son 
başvuru 13 Temmuz günü sona 
erdi. Etkinliğin yapılacağı yer ise 
Vakfıkebir Spor Salonu. Ayrıca 
Vakfıkebir Gençlik ve Spor İlçe 
Müdürlüğü tarafından Voleybol 
ve Futsal turnuvaları 
düzenlenerek bu turnuvalar 
başarılı bir şekilde tamamlandı.

akfıkebir Hükümet 

VKonağı önünde 
düzenlenen tören ile 

FETÖ terör örgütünün 15 
Temmuz 2016 yılında darbe 
girişimi gecesi tarihte eşine az 
rastlanacak direniş örneği 
sergileyen Türk milleti, ülkenin 
istiklaline ve istikbaline bir kez 
daha sahip çıktı. Darbe 
girişiminin yıl dönümünde 
şehitleri anmak için bugün 
Vakfıkebir ve ülkenin her 
noktasında etkinlikler 
düzenlendi.
“UNUTMADIK,  
UNUTMAYACAĞIZ VE 
UNUTTURMAYACAĞIZ”
FETÖ'nün 15 Temmuz 
2016'daki hain darbe 
girişiminde birlik ve beraberliğin 
sembolü olan selalar 253 
şehidimizin anısına Türkiye'deki 
tüm camilerde yeniden yükseldi. 
Darbe girişiminin 7. Yıl 
dönümünde eş zamanlı olarak 
saat 00.13'te camilerde sela 
okundu. Tüm illerde ve yaklaşık 
90 bin camide, 15 Temmuz 
2016'da darbe girişimini 
engellemeye çalışırken şehit 
olan vatandaşlar için okundu. 
15 Temmuz demokrasi ve milli 
birlik günü dolayısıyla 
Vakfıkebir'de çeşitli faaliyetlerle 
kutlandı. Kutlamalar gece fener 
alayı ile başlayarak Hükümet 
Konağı Önünde düzenlenen 
törende Saygı Duruşu ve İstiklal 
Marşımızın okunmasıyla 
başladı. Çeşitli slayt gösterileri, 
İmam Hatip Ali Osman Birinci 

tarafından okunan Kur-an'ı 
Kerim, İlçe Müftlüğü Müdürü 
Halil Güneş'in duası ve 
öğrenciler tarafından okunan 
şiirlerle birlikte Vakfıkebir 
Belediye Başkanı Muhammet 
Balta ve İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan da birer 
konuşma yaptı. 
“15 TEMMUZ TARİHİMİZİN EN 
BÜYÜK İHANETİDİR” 
Vakfıkebir Belediye Başkanımız 
Muhammet Balta yaptığı 
konuşmada, “15 Temmuz, 
tarihimizin en büyük ihaneti 
karşısında aziz milletimizin 
canıyla, kanıyla yazdığı onurlu 
destanın adıdır. Terör örgütü 
mensupları, yıllarca saf, temiz 
ve dini duyguları suiistimal 
ederek adaleti ve hakkaniyeti 
çiğneyerek ahlak dışı oyunlarla 
kendi mensuplarına istikbal 
sağladılar. 15 Temmuz 2016'da 
ülkemizin yönetimini ele geçirip 
dış mihraklara peşkeş çekmek 
adına vatandaşlarımızın 
üzerine ateş açtılar. Türkiye 
Büyük Millet Meclisini, 
Cumhurbaşkanlığı Külliyesini, 
Şehitler Köprüsünü, 
meydanları, caddeleri, sokakları 
vicdansızca bombalandılar. Aziz 
Milletimiz, ülkemizi bölmek, 
parçalamak ve kardeşkanı 
akıtmak isteyen hainlere karşı 
tıpkı İstiklal Marşımızda ki gibi 
göğsünü siper ederek tarihte 
eşi benzeri görülmemiş büyük 
bir kahramanlık destanı 
yazmıştır. 251 canımız gözünü 
kırpmadan şahadete koşmuş, 2 

bin 196 vatandaşımız 
yaralanarak, gazilik payesi 
kazanmıştır. O gün, 
Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan'ın 
talimatlarıyla hep birlikte 
meydanlara inerek bütün 
Dünya'ya Türk'ün bileğinin 
bükülmeyeceğini ve hiçbir 
zaman teslim olmayacağını bir 
kez daha gösterdik. Bizler 
ecdadımıza; darbeye direnerek, 
Hakka yürüyen şehitlerimiz ve 
kolunu bacağını bu vatan için 
feda eden gazilerimizin 
omuzlarında yükselen aziz 
vatanımızı şer odaklarına karşı 
kanımızın son damlasına kadar 
korumaya söz verdik. Ülkemiz 
üzerinde hain emeller peşinde 
koşanlar, 15 Temmuz hain 
darbe girişiminde olduğu gibi, 
bundan sonra da karşılarında 
milletimizi bulacaklardır. Benzer 
acıların bir daha 
yaşanmamasının anahtarı, 
uyanık ve bilinçli olmak, 
ayrışmadan bir ve bütün 
kalabilmektir. 15 Temmuz 
Demokrasi ve Milli Birlik 'de 
hain darbe girişiminin seyrini 
değiştiren Ömer Halisdemir ve 
vatan savunmamızda canlarını 
feda eden tüm Şehitlerimize 
Yüce Allah'tan rahmet diliyor, 
gazilik onuruna erişen 
vatandaşlarımıza şükranlarımı 
sunuyorum. Rabbim bizleri milli 
birliğimizin kıymetini bilen ve 
koruyanlardan eylesin. Bir daha 
15 Temmuzları yaşatmasın 
dedi.”

"VATAN SEVGİSİ 
İMANDANDIR"
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan 
konuşmasında şu ifadelere yer 
verdi;  “Bundan tam 7 yıl önce 
bugün devletimiz ve milletimiz, 
FETÖ/PDY terör örgütü 
tarafından en kanlı, en alçak ve 
en sinsi darbe girişimine maruz 
kalmıştır. Bu hain darbe 
teşebbüsünün hedefi ülkemizi 
dış mihrakların piyano haline 
getirerek, bölgesinde ve 
dünyada söz sahibi ve güçlü bir 
devlet olmasından 
uzaklaştırarak, kendi karanlık 
ve hukuk dışı amaçlarına 
ulaşmak için, 40 yıllık bir 
hazırlık süreci sonucu devreye 
alınmış bir kalkışmadır. 
Maalesef FETÖ terör örgütü 
Milletimizin mukaddes dini 
duygularını istismar etmiş, 
devletin envanterinde bulunan 
araç, gereç, uçak, helikopter, 
mühimmat ve silahları milletini 
hedef alacak şekilde alçakça 
planlama yapmıştır. Ancak 
Sayın Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan'ın 
çağrısı üzerine, vatansever 
milletimiz büyük bir çağlayan 
hâlinde darbecilerin işgal ettiği 
meydanlara, hava limanlarına, 
köprülere ve diğer noktalara 
akmışlardır. Aziz milletimiz ve 
devletin tüm kurumları, bayrak, 
vatan, ezan ve mukaddesat 
uğruna Dünyada eşi benzeri 
görülmemiş bir mücadele örneği 
göstererek bir kahramanlık 

destanı yazmıştır. Milletimizin 
kahraman evlatları bu elim 
gecede hainlerin zapt ettikleri 
tankların önünde durmuş, uçak 
ve helikopterlerden yağdırılan 
bomba ve kurşunlara bedenini 
siper etmiş, tarihe altın harflerle 
geçen destansı bir mücadele ile 
bu hainlere geçit vermemiştir. 
Mücadelenin sadece cephede 
düşman unsurlarıyla değil 
içeride hain planlarını yapmış 
terör örgütleri ile de nasıl 
yapılacağını tüm dünyaya 
destansı bir başarı hikâyesi 
yazarak göstermiştir. Bu hain 
teşebbüs neticesinde 251 vatan 
evladı şehit olmuş, 2703 
Kahraman gazimiz ise 
yaralanmıştır. Milleti millet 
yapan en önemli unsurlardan 
birisi de mutlulukları hatırladığı 
gibi hüzünlerini de muhafaza 
etmektir. Aziz milletimizin ve 
özellikle genç kuşakların 
zihninde milli bir şuurun devamlı 
bir şekilde canlı tutulması büyük 
önem arz etmektedir. 
Peygamber Efendimiz bir hadis-
i şerifinde "vatan sevgisi 
imandandır" buyuruyorlar. İşte 
Kahraman milletimiz,15 
Temmuz günü tıpkı 
Çanakkale'de, İstiklal harbinde 
olduğu gibi imanının gereğini 
idrak ederek, üzerine düşen 
sorumluluğun bilincinde olarak,  
Vatanına, milletine, birliğine ve 
beraberliğine sahip çıkmıştır. 
Birliğimize ve dirliğimize 
kasteden bu satılmış mankurtlar 
örgütü, 15 Temmuz hain darbe 

girişimi ile tüm Devlet 
geleneklerimizi çiğneyerek gizli 
bir ajandayla Devletin 
yönetimini ele geçirmeye 
çalışmış, ancak Milletimiz 
fedakârca bir direniş göstererek 
terör örgütünün hain planına 
engel olmuştur.  Aziz Milletimiz 
bin yıl önce Malazgirt'te hangi 
inanç ve kararlılıkla 
Anadolu'nun kapılarını açmışsa, 
15 Temmuz'da da aynı 
duygularla darbecilerin 
karşısına dikilmiştir. 
Devletimizin bekası için FETÖ 
ve benzeri hain terör örgütlerine 
karşı olan mücadelemiz 
yurtiçinde ve yurtdışında 
kararlılıkla devam edecektir. Bu 
duygu ve düşüncelerle, 15 
Temmuz'un yıldönümünde 
bizlere istiklalimizi ve 
istikbalimizi sağlayan 
Cumhuriyetimizin kurucusu 
Büyük Önder Atatürk ve O'nun 
kahraman silah arkadaşları ile 
15 Temmuz şehitleri başta 
olmak üzere bu toprakları vatan 
yapan aziz şehitlerimizi ve 
aramızdan ayrılan kahraman 
gazilerimizi bir kez daha sonsuz 
minnet, şükran, rahmet ve 
saygıyla yâd ediyorum. 
Yaşayan gazilerimize sağlık, 
mutluluk içinde bir hayat 
temenni ediyorum. 15 Temmuz 
hain darbe girişimini 
Unutmadık,  Unutmayacağız ve 
Unutturmayacağız dedi.” 
Program Vakfıkebir İlçe 
Müftülüğü ilahi gurubunun ilahi 
sunumuyla sona erdi.

Muhammet BALTA
Belediye Başkanı

Dr. Hacı Arslan UZAN
Kaymakam

Halil GÜNEŞ
Müftülük Müdürü

Ali Osman BİRİNCİ
İmam Hatip

Müftülük İlahi
Grubu
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AKÇAABAT'TA BİLARDO TURNUVASININ KAZANANLARI BELLİ OLDU 
Akçaabat Belediyesi tarafından düzenlenen Bilardo Turnuvası sona erdi; kazananlar belli oldu. 

oplamda 50 sporcunun 

Tkatıldığı ve 70 
müsabakanın 

gerçekleştirildiği Bilardo 
Turnuvası bir hafta sürdü. 
Akçaabat Belediyesince 
düzenlen Bilardo 
Turnuvası'nda sonuçlar ise 
şöyle;
1.Ahmet Demirel, 2.Mehmet 
Başdağ, 3.Gökhan Karaveli-
Ahmet Üstün, En yüksek seri: 
Gökhan Karaveli (7)
Konu ile ilgili düşüncelerini dile 
getiren Akçaabat Belediye 

Başkanı Osman Nuri Ekim, her 
seferinde Akçaabat'ta 
birbirinden farklı sportif 
etkinlikler düzenlemeye önem 
verdiğini söyledi. Başkan Ekim, 
“ Düzenlediğimiz tüm 
etkinliklerimizin farklı ve 
yenilikçi olmasını arzu 
ediyoruz. Sporun her dalıyla 
hem Akçaabatlı 
hemşehrilerimizi hem de çevre 
ilçelerdeki vatandaşlarımızı 
buluşturuyoruz. Biz; farklı, 
yenilikçi ve örnek olan bir 
belediyeyiz. Şehrimizin 

menfaatine her şeyin peşinden 
azimle koşarız. Düzenlediğimiz 
Bilardo Turnuvası ile hem 
ilçemizdeki hem de 
Şehrimizdeki bilardo 
meraklılarını bir araya getirmiş 
olduk. Hem eğlendik hem de 
dostluk ve iletişim bağlarımız 
güçlendi. Turnuvamıza katılan 
tüm arkadaşlarıma gönülden 
teşekkür ediyorum. Her yarışın 
olduğu gibi Bilardo 
Turnuvasının da kazananları 
oldu. Kazananları tebrik 
ediyorum.” Dedi.

EMEKLİYE BİR DAMLA ZAM YAPTILAR KEPÇEYLE GERİ ALDILAR
İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, emeklilere yapılana %25'lik zammı sert bir şekilde eleştirdi.

G
eçtiğimiz gün memur ve 
emekli maaş zam 
oranları belli oldu. Yeni 

oranlarla birlikte en düşük 
memur maaşı 22 bin lira 
seviyesine çıkarken, en düşük 
emekli maaşı 7500 
seviyelerinde kaldı. En düşük 
memur emeklisi maaşı ise 9876 
lira olarak belirlendi. Yapılan bu 
zammın ardından ülke 
genelinde emekliler ve emekli 
derneklerinden gelen tepkiler 
çığ gibi büyüyor. Konuyla 
alakalı açıklama yapan İYİ Parti 
Trabzon Milletvekili Yavuz 
Aydın, yapılan %25'lik zammı 

sert bir şekilde eleştirdi ve 7500 
lira geçinmenin imkansız 
olduğunu vurguladı. 
“EN AĞIR FATURA 
EMEKLİYE KESİLDİ”
İYİ Parti Trabzon Milletvekili 
Yavuz Aydın, iktidarın yanlış 
ekonomi politikalarının 
faturasının millete kesildiğini 
belirterek, 
“Emeklilerimize yapılan %25'lik 
zammın ardından adeta yaşam 
hakları ellerinden alındı. 
Ülkemizdeki ekonomik durum 
ortadayken böyle bir zam akıl 
ve vicdan dışıdır. Asgari ücretle 
bile geçinmek imkansızken, 

asgari ücret altındaki emekli 
maaşları ile insanlar nasıl 
geçinsinler. Fiyatların her gün 
arttığı ülkemizde yıllarca 
çalışıp, emekli olan 
vatandaşlarımız tamamen yok 
sayılmışlardır. İktidarın yanlış 
ekonomi politikaları sonucu 
ülkemiz bir çıkmaza girdi. 
Bunun faturası ise suçu 
olmayan millete kesildi. En ağır 
faturayı ise emekli 
vatandaşlarımıza gönderdiler. 
Emeklinin maaşına bir damla 
zam yaptılar, ertesi gün ise 
kepçeyle geri aldılar.” dedi.
“EMEKLİLER GÖZ ARDI 

EDİLDİ”
Memur ve emekli maaşları 
arasında ciddi bir adaletsizlik 
olduğunu vurgulayan Yavuz 
Aydın, “En düşük memur maaşı 
22 bin liraya çıkartılmışken ve 
insanlar hala daha geçim 
sıkıntısı yaşıyorken, emekliler 
bu %25'lik zamla nasıl 
geçinsinler? Memur da, emekli 
de aynı yerde yaşıyor, aynı 
marketten alışveriş yapıyor, 
kısacası aynı koşullar altında 
yaşıyorlar. Neden emeklilere bu 
ayrım yapıldı, neden göz ardı 
edildiler? Bu haksızlıktır, 
vebaldir, ciddi bir problemdir. 
İnsanların yaşam haklarını 
ellerinden almaktır. Bu yanlıştan 
biran önce dönülmesi gerekiyor. 
Gerekli iyileştirmeler yapılmalı 
ve emeklilerimiz hak ettikleri 
zammı almalıdır.” Şeklinde 
konuştu.
“BU MAAŞLA TRABZON'DA 
YAŞANMAZ”
İYİ Partili Aydın, 7500 liralık 
maaş ile Trabzon'da yaşamanın 
imkansız olduğunu 
vurgulayarak, “En düşük emekli 
maaşı şu an 7500 lira, en düşük 
memur emeklisi maaşı ise 
9.876 lira. Bu rakamlara 
baktığımız zaman, bir emeklinin 
Trabzon'da yaşaması imkansız. 
Şehrimizde kira fiyatları asgari 
ücret seviyesine dayanmış. 
Ulaşıma yeni zam yapıldı.Su 
fiyatları her ay artıyor. Ekmeğe 
de zam yapılması bekleniyor. 

Durum böyleyken, Trabzon'da 
emeklilerimiz nasıl yaşasınlar?  
7500 liralık emekli maaşı 
Trabzon gibi pahalı bir şehirde 
yaşamak için gereken ücretin 
yanına bile yaklaşamaz. 
Önceden çay simit hesabı 
yapılırdı. Artık o bile yapılamaz 
hale geldi. Ama ben sizler için 
yapayım. Simit şu an 
Trabzon'da 6.5 TL, çay ise 5 
lira. En azami hesapladığımız 
zaman, üç kişilik bir aile günde 
üç simit ve üç çay ile yaşamaya 
çalışsa, aylık harcamaları 3.105 
lira oluyor. En düşük emekli 
maaşından bu rakamı 
çıktığımız zaman 4395 lira 
geriye kalıyor. Bu rakamla ne 
kira ödenir, ne de fatura. Bu 
yanlıştan bir an önce 
dönülmelidir.” ifadelerini 
kullandı.
“EMEKLİLERİN ALIN TERİNİ 
ÇALDINIZ”
Yıllarca çalışan emeklilerin alın 
terlerinin çalındığı ifade eden 
Yavuz Aydın, “İktidarın yanlış 
ekonomi politikalarının acı 
reçetesi artık çok sert bir 
şekilde önümüze konulmaya 
başlandı. Sanki bütün bu 
yanlışları milletimiz yapmış gibi 
şimdi düzeltmek için milletten 
fedakarlık yapılması bekleniyor. 
Yüksek sesle buradan 
haykırıyoruz, bu yanlışları siz 
yaptınız, bedelini siz 
ödeyeceksiniz, milletimiz değil. 
Zengin ettikleriniz ödeyecek, 

vergi borcunu sildikleriniz 
ödeyecek, Ziraat Bankası'ndan 
kredi çekip, ödemeyenler 
ödeyecek, şatafat içinde 
yaşayan, gününü gün eden ak 
çocuklarınız ödeyecek. 21 yıldır 
bu milletin sizden çektiği zulüm 
artık yetti. İYİ Parti olarak her 
zaman yaptığımız gibi bu 
konunun da takipçisi olacağız. 
Düzeltilmesi için de gerekeni 
yapacağız. Bugüne kadar 
çaldığınız onca şey yetmezmiş 
gibi yıllarını çalışarak geçirmiş 
emekçilerimizin, alın terini 
çalıyorsunuz. Bu insanların 
torunlarını sevme ve sevindirme 
haklarını çalıyorsunuz. Bu nasıl 
bir vicdansızlıktır? Bu yanlıştan 
dönün” dedi.
“BIRAKIN EKONOMİYİ BİZ 
DÜZELTELİM”
Son olarak, iktidara çağrıda 
bulunan Aydın sözlerine şu 
şekilde son verdi: “Daha önce 
de söylediğim gibi, belli ki sizin 
iktidarınız ve ekonomi 
kadrolarınız bu işi düzeltecek 
bilgi birikimine ve yeteneğe 
sahip değiller. Ülke ekonomisi 
her gün kötüye gidiyor ve 
milletimiz eziliyor. Siz bu 
ekonomi işini 
yapamayacaksınız, bu çok net 
bir şekilde ortada. Gelin bu 
ekonomiyi İYİ Parti'nin bilgi 
birikimi ve tecrübesi yüksek 
ekonomi kadrolarına bırakın, 
biz layıkıyla yaparız. Milletimize 
de rahat bir nefes aldırırız.”

100₺‘den başlayan
fiyatlarla

0 462 841 56 00 - 0533 419 53 15

“BIRAKIN
EKONOMİYİ BİZ
DÜZELTELİM”
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T
rabzon İl Milli Eğitim 
Müdürü olarak atanan 
Müdür Ahmet Bektaş 

yayınladığı mesajında şu 
ifadelere yer verdi. Müdür 
Bektaş, Muhteşem Tarihiyle 
Trabzon; 4000 yıllık tarihi 
geçmişiyle, Fatih Sultan 
Mehmet'in fethettiği, Yavuz 
Sultan Selim'in yönettiği, 
Kanuni Sultan Süleyman'ın 
doğduğu, Cumhuriyetimizin 
kurucusu Mustafa Kemal 
Atatürk'ün üç kez ziyaret ettiği 
tarih, kültür, sanat, spor ve 
bilim şehri. Tarihi sokaklarında 

öğrencilik yıllarını yaşadığım, 
sonrasında öğretmen ve 
yönetici olarak görev yapmanın 
nasip olduğu güzel şehir. 
Geçmişi eğitim ve bilim 
alanında başarılarla dolu 
eğitim şehri. Bugün itibariyle 
Sayın Bakanımızın tensipleri 
ile İl Milli Eğitim Müdürü olarak 
göreve başlamış 
bulunmaktayım. Bu vesile ile 
beni bu göreve layık gören 
başta Sayın Bakanımız Prof. 
Dr. Yusuf Tekin olmak üzere 
bütün yetkililerimize 
şükranlarımı arz ediyorum. 

Görevi devraldığımız andan 
itibaren; Türkiye Yüzyılı 
hedefleri doğrultusunda 
Trabzon Milli Eğitim 
camiasında görev yapan tüm 
paydaşlarımızla birlikte mesai 
mefhumu gözetmeksizin 
ilimizin eğitim kalitesini her gün 
bir adım daha ileriye taşımak, 
öğrencilerimizin daha iyi, daha 
verimli ve daha nitelikli eğitim 
almaları adına gerekli 
çalışmaları yapmak,  her bir 
öğrencimizin diğerinden daha 
değerli olduğu hissi ve 
düşüncesiyle hareket etmek 
amaç ve gayesi içerisindeyim.
Bu vesile ile her daim 
yanımızda olan çok kıymetli 
eğitim camiamıza teşekkür 
ediyor, iş ve gönül birliği 
içerisinde şehrimizi daha ileri 
taşıyacak başta öğrencilerimiz, 
öğretmen ve yönetici 
arkadaşlarımız olmak üzere 
tüm paydaşlarımızla 
Trabzon'umuz için almış 
olduğumuz bu önemli vazifenin 
hayırlı olmasını temenni ediyor,  
kamuoyuna saygılar 
sunuyorum.

BARIŞ VE DOSTLUĞUN SİMGESİ TÜRK-MACAR DOSTLUK ANITI AÇILDI

TRABZON İL MİLLİ EĞİTİM
BEKTAŞ'A EMENAT
Trabzon İl Milli Eğitim Müdürü Sayın Ahmet Bektaş'ın göreve başladı.

Trabzon Büyükşehir Belediyesi tarafından bir süre önce hayata geçirilen Ganita-Faroz Sahil Düzenleme Projesi kapsamında yapılan
“Türk Macar Dostluk Anıtı” açıldı. Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, “Türkiye ve Macaristan arasındaki barış ve dostluğun
simgesi olarak Ganita'da hayata geçirdiğimiz Türk-Macar Dostluk Anıtı'nın açılışını yapmaktan mutluluk duyuyoruz” dedi.  

rabzon'da 1995 yılında 

Tyapılan Türk-Macar 
Dostluk Parkı'na, 

Büyükşehir Belediyesi 
tarafından yeni bir anıt daha 
kazandırıldı. Ganita projesini 
şehrin hizmetine sunan 
Büyükşehir Belediyesi, Kanuni 
Sultan Süleyman'ın anıtının 
bulunduğu parka, “Türk Macar 
Dostluk Anıtı” inşa etti. Trabzon 
Büyükşehir Belediye Bakanı 
Murat Zorluoğlu'nun ev 
sahipliğinde gerçekleştirilen 
açılış törenine, Macaristan 
Ankara Büyükelçisi Viktor 
Matis, AK Parti Trabzon İl 
Başkanı Sezgin Mumcu, 
Trabzon İl Sağlık Müdürü 
Hakan Usta, Macaristan 
Trabzon Fahri Konsolosu Umut 
Durbakayım, Trabzon Kent 
Konseyi Başkanı Prof. Dr. 
Hasan Karal ile gaziler ve 
vatandaşlar katıldı.
“ZORLUOĞLU DAVETLİLERİ 
SELAMLADI”
Türkiye Cumhuriyeti ve 
Macaristan İstiklal Marşlarının 
okunmasıyla başlayan açılış, 
ardından halk oyunları gösterisi 
ve Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi Kanuni Mehteran 
Takımının mini konseri ile 
devam etti. Açılışa katılan 

davetlileri selamlayan Trabzon 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, “Binlerce yıllık 
tarihe sahip, birçok medeniyete 
ve farklı kültüre ev sahipliği 
yapmış kadim şehir 
Trabzon'umuzda, Türk Macar 
Dostluk Parkı ve Dostluk 
Anıtı'nın açılışına hepiniz hoş 
geldiniz sefalar getirdiniz” dedi.
“KILICINDA HAMSİ 
MOTİFLERİ VARDI”
Bütün dünyada 'Muhteşem 
Süleyman' olarak bilinen 
Osmanlı İmparatorluğu'nun en 
kudretli padişahlarından Kanuni 
Sultan Süleyman vesilesiyle bir 
araya gelindiğini belirten 
Başkan Zorluoğlu, “Kanuni 
Sultan Süleyman, Trabzon'da 
doğdu. O bakımdan biz 
Trabzon'u Fatih'in fethettiği, 
Yavuz'un yönettiği ve Kanuni 
Sultan Süleyman'ın doğduğu 
şehir olarak tarif ederiz. 
Trabzon'da 24 yıl valilik yapmış 
Yavuz Sultan Selim'in evladı 
olan Kanuni Süleyman, 1494 
tarihinde Trabzon'da doğdu ve 
ilk gençlik yıllarına kadar da 
burada yaşadı. Babasının 
vefatından sonra da tahta çıktı 
ve muhteşem Süleyman 
unvanıyla anılan bir padişah 
olarak tarihe geçti. İstanbul'da 

Dolmabahçe Sarayı'nı 
gezerken Müze Müdürü Kanuni 
Sultan Süleyman'ın orijinal 
kılıcını bana gösterdi. Kılıcının 
kabzasında hamsi motifleri 
vardı. Buradan da Kanuni 
Sultan Süleyman'ın Trabzon'a 
olan ilgisini ve sevgisini çok net 
bir şekilde görmüş oluyoruz” 
diye konuştu.
“25. SENEYİ KUTLUYORUZ”
Türk-Macar ilişkilerinin yüzyıllar 
öncesine dayandığını da dile 
getiren Başkan Zorluoğlu, 
“1994 yılında Macaristan'la 
birlikte ortak değerimiz olan 
Kanuni Sultan Süleyman için 
önce Macaristan Zigetvar'da bir 
Kanuni Sultan Süleyman Anıtı 
ve bir dostluk parkı açıldı. 
Sonra Trabzon'da bir Kanuni 
Sultan Süleyman Anıtı 
oluşturuldu. Ve akabinde 
Büyükşehir Belediyemizle o 
zamanki ismi Trabzon 
Belediyesi ile Zigetvar 
Belediyesi arasında kardeş 
şehir ilişkileri başladı, 1998'de 
de resmiyet kazandı. 
Dolayısıyla biz bu sene Trabzon 
Belediyesi ve Zigetvar kardeş 
şehir ilişkileri anlamında 25. 
seneyi kutluyoruz. Bugün 25 yıl 
anısına burada daha önce 
yapılan anıta bir Türk-Macar 

Dostluk Anıtı ilave ederek 
açılışını gerçekleştiriyoruz. 
Ganita'da böyle bir Türk Macar 
dostluğu Anıtı ve Parkı 
oluşturmaktan da çok büyük bir 
mutluluk duyuyoruz. Bu 
manada değerli Büyükelçimize 
ve onun şahsında Macaristan 
yetkililerine de bize katkılardan 
dolayı çok teşekkür ediyorum” 
ifadelerini kullandı.
“İLİŞKİLERİMİZE OLUMLU 
KATKI YAPACAK”
Türkiye-Macaristan ilişkilerinin 
çok üst düzeyde olduğunu da 
vurgulayan Başkan Zorluoğlu, 
“Sayın Cumhurbaşkanımız ve 
Macaristan Cumhurbaşkanı bu 
manada üst düzey ilişkilerini 
devam ettiriyorlar. Bakanlıklar 
arasında da çok iyi bir diyalog 
ve iş birliği var. Bu manada 
şehirlerimiz arasında da var 
olan diyaloğu daha da 
güçlendirmemiz gerekmektedir. 
Bugün açılışını 
gerçekleştirdiğimiz Türk-Macar 
Dostluk Anıtı ve bu güzel Parkın 
her iki ülke ve her iki Şehir 
arasındaki olumlu ilişkilere katkı 
yapacağına yürekten 
inanıyorum” dedi.
“DURBAKAYIM: 
DOSTLUKTAN ÖTE 
KARDEŞİZ”

Macaristan Trabzon Fahri 
Konsolosu Umut Durbakayım, 
“Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanı Sayın Murat 
Zorluoğlu'nun vizyon projeleri 
arasında yer alan ve geçtiğimiz 
aylarda hizmete açılan, 
Trabzon'un marka değerini 
yükseltecek olan Ganita-Faroz 
sahil düzenleme projesinin 
Trabzonlu hemşehrilerimize 
hayırlı olmasını diliyorum. 
Türkiye ve Macaristan tarih ve 
kültürel alanda birçok ortak 
değere sahip, dostluk ilişkileri 
kuvvetli olan iki ülkedir. Hatta 
bu ilişkiler dostluktan öte 
kardeşlik seviyesinde olup, her 
geçen gün daha da 
güçlenmektedir” diye konuştu.
“MUMCU'DAN 
ZORLUOĞLU'NA 
TEŞEKKÜR”
AK Parti Trabzon İl Başkanı 
Sezgin Mumcu ise Türk-Macar 
dostluğunun çok eskilere 
dayandığını vurgulayarak, 
“Öncelikle şehrimizin en 
müstesna parkında Türk-Macar 
Dostluk Anıtı açılmış olması 
nedeniyle Büyükşehir Belediye 
Başkanımıza teşekkür 
ediyorum. Dostluğumuzun ve 
kardeşliğimizin ebediyete kadar 
devam etmesini diliyorum” 

şeklinde konuştu.
“MATİS: BÖYLE 
DOSTLARIMIZ OLDUĞU İÇİN 
MUTLUYUZ”
Törende son olarak söz alan 
Macaristan Ankara Büyükelçisi 
Viktor Matis ise, Macaristan ile 
Türkiye arasındaki ikili ilişkilerin 
çok iyi olduğunu belirterek, 
“Bugün burada tekrar 
bulunmaktan büyük mutluluk 
duyuyorum, hatta duygulandım. 
Geçen sene buraya resmi 
ziyaret gerçekleştirdim. 2 hafta 
önce de ailemle beraber 
Trabzon'u gezdik. Bugün 
gerçekten duygulandım. 
Umarım bundan sonraki 
zamanlarda daha fazla iş 
birliğimiz olur. Bugün çok özel, 
mutlu edici bir gün. Bizi mutlu 
ettiniz, böyle dostlarımız 
olduğundan dolayı bizi mutlu 
ettiniz” dedi.
“AÇILIŞ KURDELESİ 
KESİLDİ”
Açıklamaların ardından 
Büyükşehir Belediye Bakanı 
Murat Zorluoğlu, Macaristan 
Ankara Büyükelçisi Viktor Matis 
ve davetliler hep birlikte açılış 
kurdelesi kestiler. Açılışın 
ardından anıtı inceleyen 
davetliler son olarak hatıra 
fotoğrafı çektirdi.

İKİNCİ SÜRGÜN ALIMLARI BAŞLADI
Çaykur Genel Müdürü Yusuf Ziya Alım doğu ilçelerinde ikinci sürgün
yaş çay alımlarının devam ettiğini belirterek 8600 ton dolayında yaş
çay yaprağı aldıklarını ve gün geçtikçe alımların arttığını söyledi.

Çaykur ikinci sürgün 
alımlarına doğu ilçelerinde 
başladı, yaş çay 

alımlarının günlük 2500 ton 
seviyelerine yükseldiği belirtildi. 
Birinci sürgün yaş çay 
alımlarının tamamlanmasının 
ardından çaykur doğu 
bölgesinde yaş çay alımlarına 
hızlı başladı.
Çaykur Genel Müdürü Yusuf 
Ziya Alım Hopa ve Kemalpaşa 
tarafında yaş çay alımlarının 
devam ettiğini belirterek “ Yaş 
çay alımlarında 8600 ton 
dolayında yaş çay yaprağı aldık, 
doğu bölgemiz sahil 
kesimlerinde yaş çay alımları 
devam ediyor. Bu 
bölgelerimizde üreticilerimiz çay 

bahçelerine girdi. Günlük 
alımlarımız 2500 ton 
seviyesinde devam ediyor. 
Önümüzdeki günlerde bu 
rakamın yükseleceğini 
düşünüyorum” dedi.
“ALIMLAR ARTACAK”
Sahil kesimlerinde yaş çay 
alımlarının devam etiğini belirten 
Alim “ Şu an Doğu ilçelerimizde 
yaş çay alımları sürüyor. Kısa 
bir süre sonra sahil 
kesimlerimizin tamamında 
alımların başlayacağını 
düşünüyorum” dedi.
“ÇAYKUR BİRİNCİ 
SÜRGÜNDE 194 BİN 351 TON 
YAŞ ÇAY ALDI”
Birinci sürgün yaş çay dönemini 
tamamlayan Çaykur, toplamda 

üreticiden 194 bin 351 ton yaş 
çay aldı. Çay İşletmeleri Kurumu 
(Çaykur) Genel Müdürü Yusuf 
Ziya Alim, 10 Mayıs'ta açtıkları 
2023 yaş çay sezonunu birinci 
sürgün dönemini 25 Haziran 
Pazar günü itibariyle 
tamamladıklarını belirterek bu 
süre içerisinde üreticilerden 194 
bin 351 ton yaş çay alımı 
gerçekleştirdiklerini söyledi.
Mayıs ve Haziran aylarını 
kapsayan birinci sürgün 
döneminde kontenjan 
uygulanmadığını belirten Alim, 
"Serbest mubaya yaparak çok 
rahat ve huzurlu bir şekilde yaş 
çay alımlarımızı tamamladık." 
dedi. Geçen yıl aynı dönemde 
212 bin ton yaş çay alan 
Çaykur, bu yıl yaşanan rekolte 
düşüklüğü nedeniyle yaklaşık 18 
bin ton az alım gerçekleştirdi. 
Öte yandan Kurban Bayramı 
öncesinde Çaykur işçilerinin 
bayram ikramiyelerinin 
yatırıldığını belirten Alim, 2023 
budama bedelleri ve Mayıs ayı 
yaş çay ödemeleri olmak üzere 
bayram öncesinde üreticilere 2 
milyar 135 milyon lira ödendiğini 
vurguladı.
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BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE MECLİSİ
TEMMUZ AYI İLK TOPLANTISI YAPILDI
Trabzon Büyükşehir Belediye Meclisinin temmuz ayı ilk toplantısı, Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu başkanlığında yapıldı.

T
rabzon Büyükşehir 
Belediyesi temmuz ayı 
toplantıları başladı. 

Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, salonda 
bulunan Meclis üyeleri, ilçe 
belediye başkanları, Büyükşehir 
Belediyesi ve TİSKİ Genel 
Müdürlüğünün üst yöneticileri 
ve basın mensuplarını 
selamlayarak Meclis 
toplantısının açılışını 
gerçekleştirdi.
“TRABZON'UN TANITIMINA 
ÖNEMLİ KATKI YAPTI”
Büyükşehir Belediyesi ev 
sahipliğinde geçtiğimiz ay 
Trabzon'da gerçekleştirilen 
Birleşmiş Kentler ve Yerel 
Yönetimler Orta Doğu ve Batı 
Asya Bölge Teşkilatı (UCLG 
MEWA) Dirençlilik Forumu ve 
Yönetim Kurulu Toplantısı ile 
ilgili Meclisi bilgilendirerek 
sözlerine başlayan Başkan 
Zorluoğlu, “Trabzon'da önemli 
bir toplantıya ev sahipliği yaptık. 

Yerel ve bölgesel yönetimler 
anlamında dünyanın en büyük 
örgütü olan Dünya Birleşmiş 
Kentler ve Yerel Yönetimler 
Örgütünün bölge teşkilatının 
yönetim kurulu toplantısını 
ulusal ve uluslararası birçok 
Belediye Başkanı ve katılımcı 
ile beraber 20-23 Haziran 
arasında Trabzon'da 
gerçekleştirdik. Bu toplantı 
ulusal ve uluslararası anlamda 
Trabzon'un tanıtımına önemli 
katkı yapmıştır. Büyükşehir 
Belediyesi olarak biz de Dünya 
Birleşmiş Kentler ve Yerel 
Yönetimler Örgütü'nün üyesiyiz. 
Örgütün yönetiminde de 
Belediye Başkanı olarak 
bulunuyorum. Trabzon'da hem 
genel kurul toplantımızı yaptık,  
ardından da panel 
gerçekleştirildi. Şehirlerin 
özellikle afetlere karşı direncinin 
artırılması noktasında neler 
yapılabilir konusu ana tema 
olarak işlendi. Biz de hem 

deprem bölgesinde elde 
ettiğimiz verilerimizi, dünyanın 
başka ülkelerinden gelen 
belediye başkanları ile 
paylaştık. Trabzon'umuzun 
afetlere karşı yaptığı çalışmalar, 
önümüzdeki döneme ilişkin 
neler yapılabileceğini de 
değerlendirme imkânı bulduk. 
Toplantının son anında da 
şehirlerin dirençliliğine dair 
ortak bir vizyon sunan bir 
dirençlilik Trabzon Dirençlilik 
Deklarasyonunu imzaladık” 
dedi.
“ŞAMPİYONLARI TEBRİK 
ETTİ”
Uluslararası yarışlarda 
şampiyonluk elde eden 
sporcuları da tebrik eden 
Başkan Zorluoğlu, “Geçtiğimiz 
günlerde milli boksörümüz 
Trabzonlu kızımız Busenaz 
Sürmeneli, Polonya'da 
düzenlenen Avrupa 
Oyunları'nda boksta 66 kiloda 
altın madalyanın sahibi oldu. 

Buseneaz Sürmeneli evladımızı 
da buradan tebrik ediyor, 
başarılarının devamını diliyoruz. 
Yine Büyükşehir Belediyesi 
sporcusu Elif Şevval Kurt, 
Avrupa Güreş Şampiyonası'nda 
gümüş madalya kazanarak 
bizleri gururlandırdı. Büyükşehir 
Belediyemizin sporcusu olan 
Elif Şevval Kurt kızımızı da 
tebrik ediyoruz. İnşallah bir 
dahaki sefere altın madalya ile 
dönmesini bekliyoruz” diye 
konuştu.  
“YAZ SPOR OKULLARI 
AÇILDI”
Geçtiğimiz günlerde Ganita'da 
görkemli bir törenle açılan ve 
büyük ilgi gören Yaz Spor 
Okulları ile ilgili de bilgi veren 
Başkan Zorluoğlu, “Büyükşehir 
Belediyemiz ve Gençlik Spor İl 
Müdürlüğü iş birliğiyle bu yıl 
biraz daha kapsamını 
genişletip, ayrıntılı aktiviteler 
planlayarak 'Yaza Hareketli 
Giriyoruz' sloganıyla Yaz Spor 
Okullarımızın açılışını 
gerçekleştirdik. Ağırlığı 
Ortahisar, Akçaabat ve Yomra 
ilçelerinden 5200 öğrencimiz 
yaz spor okullarımıza müracaat 
etti. Evlatlarımızın keyifli bir yaz 
geçirmesi noktasında önemli bir 
organizasyon oldu. 28 spor 
tesisimizde, 25 ayrı branşta, 
117  antrenörümüzün 
gözetiminde çocuklarımıza yaz 
boyunca spor yapma imkanı 
vermiş olacağız” şeklinde 
konuştu. 
“DAHA FAZLA EMEK SARF 
ETMELİYİZ”
Türk Somon Festivali'nin bu yıl 
2.'sini gerçekleştirdiklerini de 
dile getiren Başkan Zorluoğlu, 

“Bu kapsamda Türkiye'nin çok 
ünlü şefleri Ganita'ya geldiler. 
Güzel bir organizasyon 
gerçekleştirildi. Bu sene daha 
geniş kapsamlı ve gayet güzel 
bir organizasyon oldu. 
Önümüzdeki yıllarda Türk 
somonu olarak bildiğimiz bu 
önemli ürünümüzün tanıtımı 
noktasında daha kapsamlı 
organizasyonlar yapma 
niyetindeyiz. Somon Trabzon 
ekonomisine çok büyük bir katkı 
yapmaktadır. Geçtiğimiz yıl 
sadece somondan 120 milyon 
dolar civarında, yan ürünleriyle 
birlikte 200 milyon doları bulan 
bir ihracat geliri elde edildi. Bu 
önemli ürün için daha fazla 
emek sarf etmemiz, daha fazla 
tanıtım yapmamız, aynı 
zamanda katma değerini 
artırmak suretiyle daha yüksek 
fiyatlara uluslararası piyasalara 
satabilmemiz gereken bir ürün. 
Bu manada sektör çalışanları 
sektör yatırımcılarıyla 
önümüzdeki dönemde bu 
konuyu daha ayrıntılı 
konuşacağız” dedi. 
“GÜZEL BİR KÜÇÜK 
DOKUNUŞ OLDU”
Haçkalı Baba Devlet Hastanesi 
yaya üst geçidi asansör yapımı 
gerçekleştirdiklerini de dile 
getiren Başkan Zorluoğlu, 
“Haziran ayının ortasında açılışı 
gerçekleştirdik. Burası yoğun bir 
yaya sirkülasyonu olan 
insanların hastaneye ulaşma 
noktasında zorluk yaşadığı bir 
yerdi. Üstgeçit vardı ama 
asansörü yoktu. Hasta, yaşlı, 
özel gereksinimli ve çocuklu 
vatandaşlarımızın daha güvenli 
ve daha konforlu bir şekilde 

karşı tarafa geçmesini sağlayan 
güzel bir küçük dokunuş oldu” 
ifadelerini kullandı. 
“ASFALT SERME 
ÇALIŞMALARIMIZ DEVAM 
EDİYOR”
Ortahisar Büyük altyapı 
projesinin devam ettiğini de 
vurgulayan Başkan Zorluoğlu, 
“Altyapısını tamamladığımız 
yerlerin üstyapıları Büyükşehir 
Belediyesi ve Ortahisar 
Belediyesi tarafından süratle 
tamamlanıyor. Son bir ay 
içerisinde sadece bu iş için 
Büyükşehir Belediyesi 
tarafından 1500 ton asfalt 
serildi.  Aynı zamanda birçok 
ilçemizde asfalt yol kaplama 
çalışmalarımız devam 
etmektedir” dedi. 
“ÖNEMLİ PROJELERİMİZ 
ÖNÜMÜZDEKİ GÜNLERDE 
AÇILACAK”
Büyükşehir belediyesinin önemli 
projelerinin önümüzdeki 
günlerde açılacağını da 
müjdeleyen Başkan Zorluoğlu, 
“Önümüzdeki bazı açılışlarımız 
olacak. Bilim Merkezi ve 
Planetaryum, Avrasya Pazarı, 
Kadınlar Hali, İskenderpaşa 
Camisi'nin arkasındaki otopark 
gibi önemli yatırımlarımızı kısa 
süre içerisinde hizmete 
açacağız” şeklinde konuştu. 
“GÜNDEM MADDELERİ 
GÖRÜŞÜLDÜ”
Başkan Zorluoğlu'nun 
açıklamalarının ardından Meclis 
gündem maddelerinin 
görüşülmesine geçildi. Meclis 
toplantısı, 20 gündem 
maddesinin görüşülüp ilgili 
komisyonlara havale 
edilmesinin ardından sona erdi.
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BÜYÜKŞEHİR'DEN DUYGULANDIRAN HİZMET
urumdan 

Dhaberdar olan 
Büyükşehir 

Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu, patika yolun 
araç yoluna çevrilmesi 
için ekiplere talimat 
verdi. Arabaların evinin 
önüne kadar çıkması 
karşısında “Hayal bile 
edemezdim” diyen 
Sevim Altop, “Buraya yol 
gelmez derlerdi. Çok 
şükür Allah'ıma 
bugünleri gördük” 
sözleriyle duygulandırdı.
Trabzon'un hangi 
ilçesinde, kaç kilometre 
uzaklıkta olursa olsun 
hasta, yaşlı, çocuk ve 
özel gereksinimli 
bireylerin talepleriyle 
bizzat ilgilenen Trabzon 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat 
Zorluoğlu, bir ailenin 
daha adeta hayatını 
değiştirdi. Şalpazarı ilçe 
merkezine 28 kilometre 
uzaklıktaki Gökçeköy'de 
yaşayan Sevim ve 

Muhammet Altop çifti, 35 
senedir yaz kış 
demeden araç yoluna 
ulaşmak için 400 
metrelik patika yolu 
kullanmak zorundaydı. 
Muhammet Altop 2 yıl 
önce felç geçirip 
yürüyemez hale gelince 
bu durum daha da 
zorlaştı. Sevim Altop, 
eşini tedavi süresince 
400 metre boyunca 
sırtında taşımaya 
başladı. Durumdan 
haberdar olan Başkan 
Zorluoğlu ekipleri 
seferber ederek, patika 
yolun araç yoluna 
çevrilmesi talimatını 
verdi. Ekipler, 
çalışmaları kısa sürede 
tamamlarken, Altop çifti 
yaşadıklarına 
inanmadıklarını ifade 
ettiler.
“HAYAL BİLE 
EDEMEZDİM”
Patika yol nedeniyle 35 
senedir sıkıntı 
çektiklerini, bugüne 

kadar seslerini 
duyuramadıklarını, 
eşinin 2 yıl önce felç 
geçirmesiyle durumun 
daha da zorlaştığını 
belirten Sevim Altop, 
“Önceden patika yol 
vardı. Buraya yol gelmez 
derlerdi. Ben hayal bile 
edemezdim. Kış 
şartlarında her sene 2 ay 
annemin yanına 
gidiyorduk, hani büyük 
kışa girerken. Yolumuz 
kapımıza gelmiyordu ya. 
Şimdi daha gitmiyoruz 
bir yere. Eşim 42 senedir 
şeker hastası, 2 senedir 
de felç oldu. Çok şükür 
Allah'ıma bugünleri de 
gördük. Buradan 400 
metre taşırdım onu. 
Sonra geri getirirdim. 
Ambulans bile çağırsam 
yola kadar sırtımda 
götürürdüm. Şimdi 
kapıda arabaya binip 
gidiyoruz. Devletimizden 
Allah razı olsun. Güçlü 
olmasa bu yolumuz 
gelmezdi” dedi.

Trabzon Büyükşehir Belediyesi, Şalpazarı ilçesine bağlı Gökçeköy'de yaşayan ve patika yol
nedeniyle felçli eşini 400 metre sırtında taşımak zorunda kalan Sevim Altop'un imdadına yetişti. 
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FİLENİN SULTANLARI ŞAMPİYON OLDU
Milletler Ligi'nde ev sahibi ABD'yi mağlup ederek finale yükselen A Milli Kadın Voleybol
Takımı, finalde Çin'i setlerde 3-1 yenerek tarihinde ilk şampiyonluğuna ulaştı.

IVB Voleybol Milletler 

FLigi'nin final maçında A 
Milli Kadın Voleybol 

Takımı, Çin ile karşı karşıya 
geldi. 2018'nin ardından 
ikinci kez finale yükselen 
Filenin Sultanları, 
şampiyonluk maçında Çin'i 
setlerde 3-1 mağlup ederek 
tarihinde ilk şampiyonluğuna 
ulaştı.

“EDA ERDEM: BU BİR 
RÜYA”
A Milli Takım'ın kaptanı Eda 
Erdem, şampiyonluk sonrası 
duygularını şu sözlerle ifade 
etti: "Bu bir rüya. 
İnanamıyorum. 2005'ten beri 
Milli Takım forması 
giyiyorum. Çok fazla sevinç 
yaşadık. Gerçekten müthiş 
bir başarıya ulaştık. Takım 

arkadaşlarımla çok büyük 
gurur duyuyoruz. Tarihe 
geçtik. Şu anda hislerimi 
açıklamam çok zor. Vargas 
sadece mükemmel bir 
oyuncu değil, mükemmel bir 
insan aynı zamanda. 
Bizlerden biri olduğunu her 
zaman gösterdi. Herkes 
burada mükemmel bir iş 
başardı."

GENÇLERE CAMİDE SEMİNER VERİLDİ
Vakfıkebir İlçe Müftülüğü'nce, Yaz Kur'an Kursu Öğrencilerine yönelik İlçe müftülüğüne bağlı
Merkez Yeni Camii'nde "Çevre bilinci ve Yaz Kur'an Kurslarının önemi" konulu seminer verildi.

eminerde İlçe Müftü 

SVekili Halil Güneş, 
Merkez Yeni Camii 

Görevlileri İmam Hatip Ali Uçar, 
Müezzin Kayyım Muhammet 
Saka, Vakfıkebir Müftülüğü 
Gençlik Koordinatörü Şenocak 
Mahalle Camii İmam Hatibi 
Davut Bayraktar hazır 
bulundular. Gençlik 
koordinatörü İmam Hatip Davut 
Bayraktarın verdiği seminer 
oldukça verimli geçti. 

Anlatılanları can kulağı ile 
dinleyen gençlerin, soru ve 
sorunlarının da 
cevaplanmasının ardından, 
tekrar buluşmak temennisi ile 
gençlerle vedalaşarak program 
sonlandırıldı.
Yaklaşık 60 civarı öğrencinin 
katıldığı seminer sonunda 
Gençlik Koordinatörü Davut 
Bayraktar katılım sağlayan 
gençlere çikolata ikramında 
bulundu.

TRABZON'DA YAĞLI DİREK YARIŞLARI BÜYÜK İLGİ GÖRDÜ
Denizcilik ve Kabotaj Bayramı etkinlikleri kapsamında Trabzon Büyükşehir Belediyesinin desteğiyle 'Red Bull
Yağlı Direk Yarışları' düzenlendi. Büyük ilgi gören etkinlikte Özkan Yağız bayrağa ulaşarak birinciliği elde etti.

rabzon Büyükşehir 

TBelediyesi tarafından 
hayata geçirilen Ganita-

Faroz Projesi çeşitli etkinliklere 
sahne olmaya devam ediyor. 
Açıldığı günden itibaren 
Trabzon halkının ve şehre 
gelen turistlerin ilgi odağı olan 
Ganita'da hemen her gün farklı 
bir etkinlik gerçekleştiriliyor. 
Ganita'da son olarak Trabzon 
Büyükşehir Belediyesinin 
desteğiyle 'Red Bull Yağlı Direk 
Yarışları' düzenlendi. Yoğun ilgi 
gören yağlı direk yarışlarında 
46 yarışmacı, gres yağıyla 
kaplanmış 12 metre 
uzunluğundaki direğin ucunda 
asılı bayrağa ulaşmak için 
kıyasıya mücadele etti. Gençlik 
ve Spor İl Müdürü Lokman 
Arıcıoğlu'nun da katıldığı 
organizasyonda heyecanlı 
dakikalar yaşandı.

“ÖZKAN YAĞIZ 1. OLDU”
Etkinlikte direğin üzerinde 
ayakta kalarak bayrağı almaya 
çalışan yarışmacılar, renkli 
görüntüler oluşturdu. Çok 
sayıda kişinin izlediği etkinliğin 
5. turunda 40 numaralı 
yarışmacı Özkan Yağız, 
bayrağa ulaşarak birinciliği elde 
etti. Yağız'ın bayrağı alması 
sevinçle karşılanırken, diğer 
yarışmacılar şampiyonu denize 
atlayarak kutladı. Yarışmaya 
eğlenmek amacıyla katıldığını 
ifade eden Yağız, birinci olduğu 
için mutlu olduğunu dile getirdi. 
Özkan Yağız'a ödülü, 
madalyası ve kupası 
Büyükşehir Belediyesi Gençlik 
ve Spor Müdürü Muhammed 
Yılmazoğlu ile Gençlik ve Spor 
İl Müdürlüğü Şube Müdürü 
Faruk Asma tarafından takdim 
edildi.


